

THE LOCARNO AGREEMENTS

The present document, issued by the Department of External Affairs, Canada, contains copies of the Final Protocol of the Locarno Conference, October, 1925, (and annexes), and also of the treaties between France and Poland and France and Czechoslovakia, drawn up during the same conference. This print contains the original French texts of all the agreements, and the translation into English as contained in the Foreign Office print Cmd. 2525.

LES ACCORDS DE LOCARNO

Le présent recueil, publié par le ministère des Affaires Extérieures du Canada, renferme les textes du Protocole final de la Conférence de Locarno, octobre 1925, et des annexes, ainsi que ceux des traités entre la France et la Pologne et la France et la Tchécoslovaquie élaborés au cours de cette conférence. Les textes originaux français de tous les accords avec leur traduction en anglais telle que publiée dans le rapport du Foreign Office Cmd. 2525, y sont compris.